



PruBSN Platinum

Manfaat premium untuk keperluan anda yang semakin bertambah.

- Aliran pendapatan dengan Bayaran Tunai Tahunan & Simpanan Masa Hadapan
- Lebih Perlindungan Hayat
- Potensi Pulangan Pelaburan

Cara PruBSN Platinum memberi ganjaran kepada **ANDA**

ADAKAH ANDA TAHU?¹



Sekitar **4/5** para pekerja di Malaysia bimbang **tidak memiliki wang yang mencukupi** untuk meneruskan hidup ketika persaraan.



1/5 rakyat Malaysia yang bersara melaporkan mempunyai '**pendapatan yang jauh lebih sedikit**' daripada sebelum mereka bersara.

BAGAIMANA JIKA anda boleh menikmati percutian, menjamin yuran pendidikan anak-anak anda atau menunaikan Haji atau Umrah tanpa sebarang kerisauan?



PruBSN Platinum memberikan **bayaran tunai tahunan** setiap tahun bermula dari penghujung tahun sijil ke-2. Bayaran tunai tahunan **digandakan** mulai penghujung tahun sijil ke-11 dan seterusnya. Semua ini bagi memenuhi segala impian dan kehidupan yang anda idamkan.

BAGAIMANA JIKA anda boleh mempunyai lebih banyak wang semasa anda bersara?



PruBSN Platinum membolehkan anda mempunyai kuasa membeli di usia emas menerusi manfaat matang pada umur 55, 60, 70 atau 80 tahun. Ia juga membolehkan anda menikmati **potensi pulangan**³ melalui pelaburan daripada rangkaian dana Takafulink yang terulung di pasaran.

BAGAIMANA JIKA anda boleh mengurangkan tempoh bayaran dan menikmati manfaat sama lebih lama?



PruBSN Platinum direka secara unik bagi membolehkan anda membayar hanya selama 5 tahun minimum, tetapi menikmati manfaat sehingga umur maksimum 80 tahun!

BAGAIMANA JIKA anda boleh memastikan masa hadapan yang terjamin buat yang tersayang sebelum anda meninggalkan mereka selamanya?



PruBSN Platinum melindungi anda sekiranya kehilangan nyawa atau Hilang Upaya Kekal dan Menyeluruh (TPD)² dengan perlindungan asas. Ini membantu menyediakan sokongan yang diperlukan buat yang tersayang untuk meneruskan kehidupan sebagai sebuah keluarga ketika ketiadaan anda. Ia juga **menggandakan** perlindungan jika berlaku kehilangan nyawa atau TPD akibat kemalangan sebelum berumur 70 tahun. Anda juga boleh meningkatkan perlindungan nyawa daripada serendah RM300,000 dengan *rider* Term Protector.

Anda layak mendapatkan pelan ini sekiranya umur anda dalam lingkungan antara 19 dan 65 tahun. Pilih umur tamat tempoh di antara 55, 60, 70 atau 80 tahun.



Diagram di atas adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja berdasarkan kriteria berikut - Jantina: Lelaki, Tidak Merokok, Umur Tarikh Lahir Akan Datang: 30 tahun, Tempoh sumbangan: 10 tahun, Umur tamat tempoh: 60 tahun, Jumlah perlindungan: RM30,000 dan Pelan bayaran tunai: *Vantage* dengan pilihan bayaran tunai yang bersamaan dengan 4% daripada jumlah perlindungan. Senario 1 dan 2 untuk MSA adalah berdasarkan pulangan pelaburan kasar 3% dan 4.49% masing-masing. Senario 1 untuk IUA adalah berdasarkan pulangan pelaburan kasar 2% untuk Takafulink Dana Ekuiti. Senario 2 untuk IUA adalah berdasarkan pulangan pelaburan kasar 9% bagi 20 tahun pertama dan 6% seterusnya untuk Takafulink Dana Ekuiti.

¹ The Star, 'Over 80% of Malaysians worry about not having enough for retirement', diterbitkan pada 27 Jan 2015 & 'The Future of Retirement in East Asia Balancing Tradition and Modernity', diterbitkan pada 2012 oleh Prudential plc (UK).

² Umur tamat tempoh untuk perlindungan TPD ialah 70 tahun.

³ Sila maklum bahawa pulangan pelaburan adalah tidak dijamin.

Nota Penting:

Semua maklumat di dalam lembaran ini adalah tidak lengkap. Anda boleh merujuk kepada risalah *PruBSN Platinum*, Lampiran Keterangan Produk, Profil Dana serta Ilustrasi Pelan untuk maklumat lanjut mengenai produk ini. Kadar sumbangan dan Tabarru' adalah tidak dijamin. PruBSN berhak menilai semula kadar sumbangan dan / atau Tabarru' dengan memberi notis bertulis 90 hari walaupun selepas tempoh sumbangan.

Ditaja jamin oleh:
Prudential BSN Takaful Berhad (740651-H)
Tingkat 8A, Menara Prudential
No. 10, Jalan Sultan Ismail
50250, Kuala Lumpur

Temui ejen kami
untuk rundingan sepenuhnya: